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Skärgårdsredarna vill till att börja med tacka för att vi fått tagit del av denna remiss och beretts 

möjlighet att lämna synpunkter. 

Det är naturligtvis svårt att som branschorganisation se konsekvenserna av denna remiss speciellt 

utifrån varje medlem och dess specifika behov. 

Hela branschen är hårt drabbad av 2 år med pandemi och nu med skenande el och bränslepriser och 

som branschorganisation så gäller det att försöka förhindra ökad administration och extra kostnader 

som vi inte kan räkna hem på ett eller annat sätt. 

Idag ingår om jag förstått rätt, avfallshanteringen i hamnavgifterna och om man i ett senare skede 

kommer att ta ut särskilda avgifter utöver hamnavgifterna för mottagandet av avfall, finns väl risk att 

de totala avgifterna blir högre och det vill vi naturligtvis förhindra. 

 

Med vänlig hälsning 

Anders Werner 

VD Skärgårdsredarna 

079-304 00 55 

 

 


